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Pan 
Krzysztof Szpyt 
Burmistrz 
Miasta Lubaczowa 

Proszę o wystąpienie do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Lubaczowie 

z wnioskiem o naniesienie pasów przejściowych dla pieszych na ul. Mickiewicza 

na odcinku od torów do skrzyżowania z ul. Szopena. 

Na konieczność naniesienia przynajmniej w 2-3 miejscach pasów 

przejściowych zwrócili mi uwagę mieszkańcy ul. Mickiewicza, jak i ul. Szopena, 

wykazując, że brak wyznaczonych przejść stwarza zagrożenie bezpieczeństwa. 

Szczególnie narażeni są na niebezpieczeństwo podczas przejść z jednej strony 

ulicy na drugą ludzie starsi, dzieci i młodzież szkolna. Jest to również sytuacja 

stresująca dla kierujących pojazdami. 

Proszę o wzięcie pod uwagę faktu, że na ww. odcinku ulicy samochody 

rozwijają dużą prędkość, co uniemożliwia bezpieczne przejście. 
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